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Abstract (en)
The rotating part (1) is driven by a motor (9) which is locally variable by a servo drive (12). In the engaged state the first coupling (6) can be
compressed and strained in the axial direction of the rotating part. The journal (2) of the rotating part and the axis (8) of the motor are connected
together as regards movement with at least one component parallel to a rotational axis of the rotating part by means of a second coupling which
compensates any angular deviations. Independent claim describes method of separating drive from rotating part in that first the coupling is released
by remote control and then the motor is moved linearly by a servo drive in a direction with at least one component parallel to the rotational axis of
rotating part

Abstract (de)
Ein rotierendes Bauteil (01) einer Druckmaschine ist durch einen Motor (09) antreibbar, wobei ein Zapfen (02) des rotierenden Bauteils über
eine erste Kupplung (06) stirnseitig mit einer Achse des Motors verbunden ist. Der Motor ist mittels eines Stellantriebes (R) in einer Richtung mit
zumindest einer Komponente parallel zu einer Rotationsachse (R01) des rotierenden Bauteils ortsveränderbar, wobei der Zapfen des rotierenden
Bauteils und die Achse (R08) des Motors bezüglich einer Bewegung mit zumindest einer Komponente parallel zu einer Rotationsachse des
rotierenden Bauteils mittels einer zweiten, Winkelabweichungen ausgleichenden Kupplung (07) zug- und druckbelastbar miteinander verbunden
sind. <IMAGE>
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